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Obec Kublov zaznamenala historický úspěch, co do počtu dotací přidělených pro rok 2014.

Zatímco loňský čas prázdnin a dovolených jsme prožívali při rekonstrukci mateřské školy,  
o těch letošních budeme provádět rekonstrukci některých částí místních komunikací, výměnu 
střešní krytiny na budově mateřské školy a provádět budeme i rekonstrukci pomníku J.L. Zvonaře v 
parku před školou.  To vše můžeme realizovat jen díky tomu, že jsme na základě našich projektů 
uspěli se žádostí o dotaci z ROP Střední Čechy na rekonstrukci komunikací ve výši až 80% 
uznatelných nákladů z celkové hodnoty projektu 4.598.456,-Kč, ze Středočeského fondu rozvoje 
obcí a měst ve výši až 1.117.000 Kč na rekonstrukci střechy MŠ a ze Středočeského fondu kultury 
a obnovy památek na opravu litinového pomníku ve výši až 150.000,-Kč.

U akce rekonstrukce komunikací jsme dle požadavku ROP již v předstihu museli provést 
zadávací řízení na výběr dodavatele této stavby.  Celkem jsme oslovili 5 firem, které tyto práce 
provádějí, nabídku podali čtyři uchazeči.  Zastupitelstvem obce jmenovaná komise pak vybrala 
nejvýhodnější cenu podle kriteria nejnižší cenové nabídky. Tu předložila firma Strabag a.s. Po 
kontrole postupu a průběhu zadávacího řízení ze strany ROP Střední Čechy, byla obec vyzvána k 
podpisu smlouvy o poskytnutí dotace.  Pouze s několika málo dalšími byl právě tento náš projekt 
poskytovatelem dotace vybrán a doporučen ke slavnostnímu podepsání smlouvy u hejtmana 
Středočeského kraje, které se konalo dne 27.5.2014 v Praze. 

Starosta obce při této 
příležitosti hejtmanovi 
Středočeského kraje MVDr. 
Josefu Řihákovi poděkoval 
jak za prostředky na
rekonstrukci komunikací, tak  
i za dotaci na opravu střechy 
školky a pomníku. Při 
krátkém neformálním 
rozhovoru starosta 
informoval hejtmana o 
problémech obce při 
získávání prostředků na 
obnovu vybavení jednotky 
sboru dobrovolných hasičů 
obce Kublov a podpořil 
záměr, aby napříště byly 

dotace na tomto úseku více přerozdělovány ve prospěch nákupu základních technických prostředků 
a to především hasičských cisteren.  Již několikrát totiž naše obec marně žádala i o dotaci na nákup 
novějšího vozidla s cisternou. 

Vedle shora zmíněných žádostí jsme ještě žádali od Ministerstva pro místní rozvoj o dotaci 
na obnovu křížku na návsi. Právě v těchto dnech jsme se bez jakéhokoli vysvětlení dozvěděli, že 
nám tato dotace pro letošní rok poskytnuta nebude.  Mylně jsme se asi domnívali, že když jsme od 
tohoto ministerstva nikdy nic nedostali, že by nám na obnovu křížku mohlo přispět. 
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Uspěli jsme však ještě s 
projektem Kublov - jak 
zachovat tradice a 
porozumění ve spolupráci tří 
generací. Poté, co starosta 
obhájil tento projekt při 
veřejném slyšení před komisí 
MAS Mezi Hrady, byla s naší 
obcí uzavřena smlouva o 
poskytnutí dotačních 
prostředků ve výši 20.000,-Kč.  
V rámci tohoto projektu je a 
bude poskytována podpora  
pořádání

Staročeských májů, Dne rodin, 
Suchých májů a Dětského dne. 

Obec Kublov z dotačních i z 
vlastních prostředků 
poskytla 6.500,-Kč na 
Staročeské máje a 7.000,-Kč 
na Den rodiny, který se 
konal dne 17.5.2014. Na 
Suché máje obec přispěje 
částkou 7.500,-Kč a na 
Dětský den částkou
4.000,-Kč. 

Obec se na těchto akcích 
podílí i organizačně při 
zajištění uzavírek pro 
zajištění bezpečnosti 
účastníků těchto akcí. 

Kde se budou komunikace v první etapě opravovat

Předně, než začnou vášnivé diskuse o tom, proč se opravuje právě tam a ne jinde, co za tím 
asi je a pro koho že se to dělá, si dovoluji uvést, že každý projekt, v rámci kterého je dotační 
podpora žádána, musí respektovat obsáhlá a náročná pravidla včetně řady podmínek, které stanoví 
poskytovatel dotace.  Samotný výběr komunikací k opravě tak nikdy není zcela na vůli žadatele, a 
proto i konečná selekce komunikací k opravě byla provedena poskytovatelem dotace právě s 
ohledem na cíle jím vyhlášeného dotačního titulu.  Rekonstrukce tak bude prováděna v 
Chaloupkách od napojení na silnici naproti hasičské zbrojnici až po křižovatku nad rybníčkem,  
komunikace od školky ke kinu, část komunikace v okolí skály V Hoře,  komunikace kolem 
tenisových kurtů a komunikace u fotbalového hřiště.  Pokud obci zbude dostatek prostředků, ráda 
by bezprostředně zajistila i rekonstrukci komunikace v úseku od křižovatky v Chaloupkách ve 
směru k mateřské škole,  vyústění pod mateřskou školou.  Za prioritu považujeme i opravu zbylé 
části Podskalí a ulici naproti čekárně Za Malou Loukou.  Na tyto komunikace či jejich části jsme 
však žádnou podporu neobdrželi. 
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Kdy dojde na rekonstrukci kina. 

Jak jsme Vás již dříve informovali, máme připravený projekt a v minulém období jsme 
marně žádali o dotaci na jeho realizaci. Pro letošní rok jsme dali přednost podání žádosti o dotaci na 
opravu střechy školky, která je v dezolátním stavu a na několika místech do ní zatéká (nelze 
současně z jednoho fondu, v tomto případě FROMu požádat o dvě dotace v jednom roce). 

Popisem této problematiky bych chtěl našim občanům objasnit, že vše, co se na každé obci 
realizuje je vždy uměním možného. Každá z menších obcí, pokud se nechce zadlužit, je odkázána 
na množství dotačních prostředků, které se jí podaří získat, jinak jsou její možnosti prakticky 
omezené na provádění běžných udržovacích prací.  

Když to jde, snažíme si získat něco i zadarmo

Tak, jako se v minulém roce podařilo bezúplatným převodem získat obci pro svou jednotku 
hasičů přívěsný vozík,  podařilo se letos získat výkonný diesel agregát na výrobu el. energie. 
Starosta již podepsal darovací smlouvu. Využití pro tento agregát vidíme při zajištění provozu 
čistírny odpadních vod při déletrvajícím výpadku el. energie. 

Volby - rekordně nízká účast

Voleb do Evropského parlamentu se v naší obci zúčastnilo 97 voličů z 516 registrovaných 
voličů. I když se obecně očekával nižší zájem o tyto volby, tak nízká volební účast rozhodně 
nekoresponduje s prostředky, které právě naše obec v minulosti získala z fondů EU, ať už to bylo na 
výstavbu kanalizace nebo na rekonstrukci naší mateřské školy.  

Sekání trávy, aneb postačí  k regulaci zdravý rozum ?

Již vícekrát bylo k podnětu občanů diskutováno, zda máme obecně závaznou normou omezit 
dobu, po kterou občané a chalupáři používají o víkendech hlučnější stroje. Klasicky se jedná 
zejména o sekačky trávy všeho druhu, motorové pily a kosy, cirkulárky atd.  Pokud takovou normu 
v podobě vyhlášky obce přijmeme, stane se její porušení přestupkem, který bude projednávat 
Městský úřad v Berouně.  Tomuto řešení jsme se zatím chtěli v zastupitelstvu vyhnout a dosud jsme
se spoléhali na jistou dávku zdravého rozumu, přiměřenosti a ohleduplnosti občanů k jejich okolí, 
což ostatně řeší i normy občanského práva. Podle v zastupitelstvu převládajícího názoru by však 
nemělo k používání strojů s vyšší hlučností docházet o svátcích a už vůbec ne v sobotu nebo v 
neděli večer. Žádáme proto občany, pokud nemohou z pracovních či jiných důvodů provádět tyto 
práce ve všední dny, aby omezili používání těchto hlučnějších strojů na sobotu a to převážně 
dopoledne, max. do 15 hod.  a v neděli výjimečně jen tehdy, pokud z povětrnostních důvodů 
nebylo možno v sobotu posekat. 

Proč nebyla dřív posekána tráva v obci a na hřbitově

Letošní včasnější posekání trávy nám poněkud zkomplikovala nutnost hledat nového 
pracovníka na tuto práci, což jsme se dozvěděli až v okamžiku, kdy už bylo načase posekat. V 
důsledku suché zimy a jara došlo k vyčerpání studny na hřbitově, což bylo nouzově řešeno za 
pomoci naší JSDH Kublov.

Vrácení smluv na hrobová místa a úhrada poplatků za odpady

Někteří nájemci hrobových míst pohřebiště na Velíze dosud nevrátili podepsané smlouvy a 
proto je žádáme, aby tak učinili co nejdříve. Od 1.6. jsou v prodlení ti, kdo neuhradili poplatky za 
odpady. 

Co se to děje v Chaloupkách

V současné době Vodovody a kanalizace Beroun, a.s. provádějí výměnu vodovodního řadu. 
Důvodem byla značná poruchovost této větve. 
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190. výročí narození J.L.Zvonaře ( 22.1.1824 - 23.11.1865 )

Obec Kublov ve spolupráci s Městem Beroun a Městským 
kulturním centrem Beroun,  uspořádala dne 4.6.2014 od 17 hod. v 
rámci Roku české hudby a 190. výročí narození  hudebního 
skladatele, teoretika a pedagoga Josefa Leopolda Zvonaře, krátkou 
pietní vzpomínku  u jeho hrobu na Velízu.

Při vzpomínce na slavného kublovského rodáka položili k 
jeho hrobu květiny zástupci Města Beroun, obce Kublov a 
Zpěváckého spolku HLAHOL, který následně vystoupil téhož dne 
večer v sále České pojišťovny v Berouně na koncertě pořádaném 
Městským kulturním centrem Beroun.  

Při této příležitosti u hrobu na Velíze zazpíval i pěvecký sbor 
KUBR  pod vedením sbormistra  Jindřicha Marka.  

Pokračování malé školy digitální fotografie. 

V neděli dne 1.6. v podvečer se konalo další pokračování malé školy digitální fotografie, ve 
které se účastníci od našeho občana Ing. Zdeňka Macháčka dozvěděli mnoho zajímavých informací. 
Děkujeme Kublováčku i organizátorům této akce Janě Domanské a Ing. Michalu Špirytovi.

Poděkování Mateřské škole Kublov a její ředitelce M. Rumpíkové

Dětské centrum Srdíčko v Žebráku doručilo obci poděkování ředitelce Marii Rumpíkové za 
účast a zapojení dětí naší mateřské školy při realizaci výstavy velikonočních obrazů. Všechny 
obrázky a výrobky byly vystaveny 18. a 19. dubna ve Společenském domě v Žebráku, aby je mohla 
spatřit i širší veřejnost. Obrázky byly poté prezentovány také na dalších místech v republice. 

Zveme Vás na :

"SUCHÉ MÁJE" se konají 14.6.2014 od 13:00
Krojovaný průvod obcí v doprovodu drábů se šatlavou a pekařkami s domácími buchtami.
V 18:00 hod. předtančení České besedy za účasti nejmenších májovnic a májovníků.

Dětský den se koná 21.6.2014 od 14:00 hod.
Májovníci suchých májů a dobrovolní hasiči, za přispění obce Kublov, pořádají na fotbalovém hřišti 
za Malou loukou Dětský den. Děti se mohou těšit na zábavné odpoledne plné zajímavostí, her a 
úkolů s odměnami a občerstvením.

Obě tyto akce jsou pořádány na základě projektu Obce Kublov pod názvem: "Kublov - jak 
zachovat tradice a vzájemné porozumění ve spolupráci tří generací", za finanční podpory obce 
Kublov a z prostředků z fondů MAS „Mezi hrady“.

Pouťová výstava obrazů
Také letos připravujeme tradiční pouťovou výstavu obrazů v zasedací síni obecního úřadu. Zahájení 
se v pátek 27.6.2014 v 17:00 hodin opět ujme spisovatel Otomar Dvořák. V sobotu 28. a v neděli
29. června můžete přijít od 10:00 do 17:00 hodin a od pondělí do pátku 4. července od 14:00 do 
17:00 hodin.Vedle mých obrazů uvidíte také díla Evy Zajícové a Jany Štanclové.

Srdečně zve Ladislava Kučerová.
Koncert a vzpomínková akce na Velízu

V sobotu 28. 6. 2014 od 14:30 hodin u hrobu J.L. Zvonaře na Velízu pořádá obec další 
vzpomínkovou akci ke 190. výročí narození J.L.Zvonaře, tentokrát věnovanou jeho životu a dílu. 
Zazpívá pěvecký soubor KUBR, o životě a díle promluví Otomar Dvořák.
Od 15:00 hodin v kostele sv. J. Křtitele vystoupí kvarteto lesních rohů z Plzeňské filharmonie 
„CORNI DI CLASSICO“

Zazní skladby z období renesance, baroka, klasicismu a romantismu.




